
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 2/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 8/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εγκριση τροποποίησης της αριθ. 7/2003 απόφασης 
Δ.Σ. για αντικατάσταση μελών και ορισμό Προέδρου 
και Αντιπροέδρου στο Δ.Σ. της Δ.Ε.Υ.Α.Β. 

 
       Σήμερα 10 Ιανουαρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-1-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  31 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης   Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης   Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ι. Καλαϊτζίδης    
6. Ν. Κεχαγιόγλου    
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
9. Ι. Ακριβόπουλος   -------- 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή    
11. Θ.  Σιδηρόπουλος    
12. Γ. Τροχόπουλος    
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά    
14. Μ. Σακαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 8/2005 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 9/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Α. Γκαμπέσης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, 
Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ.  
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου,  
Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης, Γ. Ορφανίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 11/2005 απόφασης 

προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 13/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 14/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Γκαμπέσης.  
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 16/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 23/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης.  
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 38/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 41/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
  

22. Μ. Γαβρίδης 
23. Δ. Δάσκαλος 
24. Α. Δελαβερίδης 
25. Γ. Μιχαηλίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Α. Τσιάρας 
30. Η. Σοφιανίδης 
31. Γ. Ορφανίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-1-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:  

Με τις αριθ. 7/03, 109/03, 326/04 & 459/04   αποφάσεις του Δημοτικού   
Συμβουλίου Βέροιας   ορίσθηκαν   τα μέλη του δ/κού   συμβουλίου     της   δημοτικής 
επιχείρησης (ΔΕΥΑΒ). 
 Στις   31-12-2004   υπέβαλαν   την παραίτησή   τους   οι δημοτικοί  σύμβουλοι  
Χρήστος Γεωργιάδης & Χρήστος Φουρνιάδης  από τη θέση του Προέδρου και 
Αντιπροέδρου αντίστοιχα, του δ.σ. της παραπάνω επιχείρησης. 
 Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 278 του Π.Δ. 410/95 (ΔΚΚ) οι 
δημοτικές επιχειρήσεις διοικούνται από διοικητικό συμβούλιο, τα μέλη του οποίου 
ορίζονται  μαζί με αναπληρωτές, από το δημοτικό συμβούλιο. Το δημοτικό 
συμβούλιο ορίζει από τα μέλη του διοικητικού συμβουλίου τον πρόεδρο και τον 
αντιπρόεδρό του. 
 Επίσης σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 6 παρ. ιβ του Ν. 2839/12-9-00 
(ΦΕΚ 196Α΄) «Ρυθμίσεις θεμάτων του Υπουργείου Εσωτερικών Δημόσιας Διοίκησης 
& Αποκέντρωσης και άλλες διατάξεις» στις περιπτώσεις διορισμού ή υποδείξεως από 
το Δημόσιο, τα Ν.Π.Δ.Δ. και τους Ο.Τ.Α. μελών διοικητικών συμβουλίων ή άλλων 
συλλογικών οργάνων διοίκησης Ν.Π.Δ.Δ. ή Ν.Π.Ι.Δ. ο αριθμός των διοριζομένων ή 
υποδεικνυομένων προσώπων κάθε φύλου ανέρχεται σε ποσοστό ίσο τουλάχιστον με 
το 1/3 των διοριζομένων ή υποδεικνυομένων σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις 
εφόσον τα μέλη που διορίζονται ή υποδεικνύονται είναι πάνω από ένα (1). Τυχόν 
δεκαδικός αριθμός στρογγυλοποιείται στην επόμενη ακέραιη μονάδα εφόσον το 
κλάσμα είναι ίσο με το μισό της μονάδας και άνω. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να ορίσει τα  
νέα μέλη, σε αντικατάσταση των παραπάνω, καθώς και τον πρόεδρο και αντιπρόεδρο    
του δ.σ. της επιχείρησης. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Στα πλαίσια ανασυγκρότησης κάποιων διοικητικών συμβουλίων 

δημοτικών επιχειρήσεων εισάγουμε σήμερα θέμα για τροποποίηση αποφάσεων 
ορισμού μελών του Δ.Σ. της ΔΕΥΑΒ ύστερα από την παραίτηση που υπέβαλε ο 
πρόεδρός της κ. Γεωργιάδης και ο αντιπρόεδρος κ. Φουρνιάδης. Όπως είναι γνωστό 
τα Δ.Σ. των δημοτικών επιχειρήσεων ορίζονται για 4 χρόνια, ακολουθούν τη θητεία 
του Δημ. Συμβουλίου και ορίστηκαν στην αρχή της τετραετίας τα Δ.Σ. όλων των δημ. 
επιχειρήσεων. Τους προέδρους και αντιπροέδρους των δημ. επιχειρήσεων τους ορίζει 
το δημ. συμβούλιο με απόφασή τους. Προτείνω να γίνουν αποδεκτές οι παραιτήσεις 
των συναδέλφων, να οριστεί πρόεδρος του Δ.Σ. ο κ. Φουρνιάδης και αντιπρόεδρος ο 
κ. Γεωργιάδης. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Ουσουλτζόγλου: Σας κατήγγειλα και θα συνεχίσω προφανώς να σας 

καταγγέλλω για αδιαφάνεια μετά τον νέο αποκλεισμό μας, την προηγούμενη 
Κυριακή, από τη Δημαρχιακή Επιτροπή που ως γνωστόν διαχειρίζεται τα 
σημαντικότερα τρέχοντα ζητήματα του Δήμου και από το προεδρείο του Δημ. 
Συμβουλίου. Αν θέλατε όχι μόνο να είσαστε αλλά και να αποδεικνύετε ότι είστε 
έντιμοι στη διαχείριση του δημοτικού χρήματος θα έπρεπε, κρατώντας πάντα την 
πλειοψηφία σας, να μη φοβάστε τον έλεγχο από αμφότερες τις μειοψηφίες. Εμείς σε 
λίγους μήνες είναι γνωστό ότι θα συμμετέχουμε αναγκαστικά εκεί απ΄ όπου μας 
αποκλείσατε γιατί θα σας το επιβάλλει ο νόμος. Οι δημοκρατικές ευαισθησίες όμως 
και η εντιμότητα δεν επιβάλλονται από τους νόμους αλλά από τα χρηστά πολιτικά και 
κοινωνικά αντίστοιχα ήθη, αυτά όμως αποδεικνύονται στην πράξη και όχι στα λόγια. 
Σήμερα για μία ακόμη φορά καλείστε να αποδείξετε αν συνάδουν τα λόγια με τα έργα 
σας.  



Όπως είναι γνωστό εμείς είχαμε αποχωρήσει από τις επιτροπές και τα νομικά 
πρόσωπα, διαμαρτυρόμενοι γιατί μας είχατε αποκλείσει από τη δημαρχιακή επιτροπή, 
από την επιτροπή τεχνικών, από τον Σύνδεσμο και τη ΔΕΥΑΒ. Η απουσία μας όμως 
απ΄ αυτά τα όργανα δεν είχε καθόλου ευχάριστα αποτελέσματα κάτι που είδαμε εμείς 
όπως και η πόλη. Οι δημοτικές επιχειρήσεις πήραν την κατιούσα και κατά την άποψή 
μας υπάρχει πλήρης αποδιοργάνωση και αρρυθμία στη γενικότερη λειτουργία του 
Δήμου γιατί όταν απουσιάζει η αντιπολίτευση και απουσιάζει ο έλεγχος, λαμβάνονται 
αποφάσεις συχνά παράνομα, πρόχειρα, υποκειμενικά και επιπόλαια. Είναι βαριά τα 
λόγια τα που λέω αλλά είναι η πραγματικότητα. Δεν μπορεί κανείς να ισχυριστεί ότι 
οι αποφάσεις που παίρνονται εξυπηρετούν τα συμφέροντα των δημοτών και του 
Δήμου αλλά μπορεί να εξυπηρετούν προσωπικά ή υποκειμενικά. Εμείς θέλουμε και 
είμαστε σώφρονες και θα το αποδείξουμε γιατί εσείς δεν το κάνετε και πρέπει 
κάποιος να το κάνει σ΄ αυτή την αίθουσα. Αναλογιζόμαστε για άλλη μία φορά την 
ευθύνη μας πρώτιστα με το καλό αυτού του τόπου και βέβαια σε σχέση με τη λαϊκή 
βούληση η οποία μας έταξε να υπηρετήσουμε από τη θέση της αντιπολίτευσης. Εσείς 
μπορείτε να κάνετε ό,τι θέλετε και να κρατήσετε τα προαποφασιζόμενα που μας 
ανακοινώσατε και πριν. Η ευθύνη θα είναι απόλυτα δική σας. Εμείς για τους λόγους 
που προανέφερα θα θέσουμε υποψηφιότητα σε όλα τα νομικά πρόσωπα και σε όλα τα 
Διοικητικά Συμβούλια και Επιτροπές όπως ακριβώς το δικαιούμαστε και χωρίς 
κανέναν αποκλεισμό. Εχετε 9 μέλη στη ΔΕΥΑΒ και δεν θα γίνει τίποτα αν βάλετε κι 
ένας από εμάς.  

Αυτό λοιπόν απαιτούμε σήμερα, δικαιούμαστε να έχουμε έναν εκπρόσωπο σε 
όλα τα Νομικά Πρόσωπα και Επιτροπές και ούτως ή άλλως θα κρατήσετε την 
πλειοψηφία. Σήμερα θα εξαντλήσουμε το τελευταίο περιθώριο, θα είμαστε συνεπείς 
με τις αρχές μας κι έτσι θα προτείνουμε ονόματα. Θέλω όμως να γίνω σαφής η 
προϋπόθεση ότι θα συμμετέχουμε μ΄ έναν εκπρόσωπο σε όλα. Δεν θα αποκλείσετε 
κανέναν. Αυτό που δικαιούμεθα θα εξαντλήσουμε όλα τα περιθώρια για να το 
λάβουμε. Θα δούμε τη συμπεριφορά της παράταξής σας και αναλόγως θα πράξουμε 
στην πορεία. 

Ορφανίδης: Θα ήθελα να διευκρινίσω ότι η εκλογή μας στη ΔΕΥΑΒ μετά την 
παραίτηση του κ. Ταχματζίδη ήταν για το υπόλοιπο της τετραετίας και παραμένουμε 
στη θέση μας χωρίς να παραιτηθούμε. Στις επόμενες όμως επιτροπές δεν θα πάρουμε 
μέρος σε καμία. Εμείς μετείχαμε στην επιτροπή τεχνικών θεμάτων, πιστεύω ότι 
συνεισφέραμε με τις γνώσεις μας, με την ανιδιοτέλειά μας αλλά πιστεύω ότι η 
λειτουργία της Επιτροπής σ΄ αυτό το διάστημα των δύο χρόνων ήταν κατ΄ εμάς 
αρκετά καλή, οι περισσότερες αποφάσεις πάρθηκαν με απόλυτη πλειοψηφία.  
Πιστεύουμε ότι οι επόμενοι που θα ψηφιστούν σ΄ αυτές τις θέσεις θα πρέπει ο ρόλος 
τους να είναι καθαρά και κύρια ρόλος συνεργασίας, συμμετοχής και προσφοράς κι 
ευχόμαστε αυτοί που θα συμμετέχουν να βάλουν όλο τον καλό τους εαυτό ώστε οι 
επιτροπές να λειτουργούν έτσι όπως πρέπει. Εμείς θα συνεχίσουμε να λειτουργούμε 
μέσα από το Δημ. Συμβούλιο ελέγχοντας και προσφέροντας με τον τρόπο μας. 

Δήμαρχος: Εγκλωβισμένη η αξιωματική αντιπολίτευση στο περυσινό ολέθριο 
πολιτικό λάθος να παραιτηθεί απ΄ όλα τα διοικητικά συμβούλια των νομικών 
προσώπων και των δημοτικών επιχειρήσεων, σε μία εν θερμώ απόφαση, προσπαθεί 
μάταια να εισέλθει ξανά στα διοικητικά συμβούλια των επιχειρήσεων, των νομικών 
προσώπων αλλά και στις λοιπές επιτροπές του Δήμου επικαλούμενοι έναν νόμο που 
θα ψηφιστεί.  

Είναι γνωστό ότι η πλειοψηφία στα δημοκρατικά πολιτεύματα διοικεί και η 
μειοψηφία ελέγχει την πλειοψηφία. Δυστυχώς η αξιωματική αντιπολίτευση ούτε 
αυτόν τον θεσμικό της ρόλο δεν κατάφερε τη διετία που πέρασε να ασκήσει. Πολύ 
λόγο κάνετε κυρία Ουσουλτζόγλου για την εντιμότητα στη διαχείριση. Αν έχετε κάτι 
να πείτε για τη διαχείριση του Δήμου οφείλετε να το πείτε, να το γράψετε, να το 
ανακοινώσετε, να το μοιράσετε σε φυλλάδια που είναι προσφιλή σας τρόπος 



ενημέρωσης των συμπολιτών. Να το κάνετε, αλλά με στοιχεία γιατί αλλιώς είναι 
κουβέντες στον αέρα, εφαρμόζοντας μία τακτική παλιού καθεστωτικού άλλης χώρας 
που έλεγε «ρίχνοντας λάσπη κάτι θα μείνει στο τέλος».  

Ούτε τον έλεγχο φοβόμαστε, αντίθετα μάλιστα τον επιζητούμε, αλλά δεν τον 
έχουμε γιατί δεν μπορείτε να τον ασκήσετε και τυπικά και ουσιαστικά, τυπικά μεν 
γιατί εσείς ως αρχηγός της παράταξής σας εγκλωβίσατε και τους συναδέλφους σας 
και τους σύρατε σε μία απόφαση που οδηγεί σε αδιέξοδα αλλά και ουσιαστικά για 
τους λόγους που  όλη η Βέροια γνωρίζει. Οι δημοκρατικές ευαισθησίες 
αποδεικνύονται στην καθημερινή πράξη κι εμείς το αποδείξαμε. Και πέρυσι όταν 
αποχωρήσατε σας ρωτήσαμε αν υπαναχωρήσατε και θέλετε να ξαναμπείτε στα 
διοικητικά συμβούλια και επιτροπές και λάβαμε την μεγαλοπρεπή απάντησή σας όχι, 
αλλά και στην κορυφαία συνεδρίαση του Σώματος, όταν σας προτείναμε 
διαπαραταξιακό προεδρείο και δεν το αποδεχθήκατε. Κι απ΄ ότι γνωρίζετε στην 
Ελλάδα ένα μόνο έγινε, στο Δήμο Αθηναίων. Από τη στιγμή που δεν δεχθήκατε 
διαπαραταξιακό ψηφοδέλτιο στη μυστική πλέον ψηφοφορία βγήκε ό,τι βγήκε στο 
προεδρείο και στη Δημαρχιακή Επιτροπή, στα τακτικά και αναπληρωματικά μέλη, Οι 
αποφάσεις του Σώματος ούτε πρόχειρα, ούτε επιπόλαια λαμβάνονται. Σταματήστε 
λοιπόν να υβρίζετε και τους συναδέλφους σας κι εμένα αλλά και τους συμπολίτες για 
το εκλογικό αποτέλεσμα που έδωσαν στην πόλη μας. Με όρους, συμφωνίες και 
απειλές κυρία Ουσουλτζόγλου δεν μπορεί να λαμβάνονται αποφάσεις. Σήμερα 
συζητάμε τα θέματα που είναι στην ημερήσια διάταξη κι ακούσατε τον κ. Ορφανίδη 
ότι δεν παραιτείται από τη θέση που τον όρισε το Δημ. Συμβούλιο. Για μεν τα νομικά 
πρόσωπα που είναι διετούς θητείας σας λέμε ότι έχετε το δικαίωμα να είστε και θα 
ψηφιστείτε στα διοικητικά συμβούλια, στα διοικητικά συμβούλια όμως των 
δημοτικών επιχειρήσεων που είναι τετραετούς θητείας δεν μπορώ να το κάνω γιατί 
ακούσατε ότι δεν παραιτείται ο κ. Ορφανίδης. Αν δεχθώ την πρότασή σας και δώσω 
και μία θέση σε σας γνωρίζετε πολύ καλύτερα από εμένα ότι εμείς η πλειοψηφία δεν 
θα έχουμε την πλειοψηφία στη ΔΕΥΑΒ γιατί η σύνθεσή της δεν ορίζεται μόνο από το 
Δημ. Συμβούλιο αλλά έχει κι εκπροσώπους. Θέλετε λοιπόν την μεγαλύτερη 
επιχείρηση να μην την ελέγχει η πλειοψηφία που επέλεξε ο βεροιώτικος λαός και να 
την ελέγχετε εσείς; Αυτό είναι πρωτάκουστο και δεν ακούγεται καθόλου 
δημοκρατικό.  

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Δεν περίμενα έξυπνα επιχειρήματα και πάνω απ΄ όλα να 

λάβω απάντηση. Το λάθος είναι αποκλειστικά δικό σας αγαπητέ μου κι αφήστε στην 
άκρη τις εκφράσεις περί «εν θερμώ» αποφάσεις γιατί εδώ «εν ψυχρώ» εκτελείται η 
δημοκρατική και συμμετοχική διαδικασία. Τα λόγια είναι πολύ καλά αλλά στη 
διοίκηση και στην απόφαση φαίνεται ο σώφρων άνδρας, ο καλός πολιτικός και 
έντιμος διαχειριστής του δημοτικού χρήματος.  

Εμείς θα σας προτείνουμε άτομα κι εσείς απορρίψτε τα μεγαλοπρεπώς, κάτι 
που θα γυρίσει μπούμερανγκ επάνω σας. Είπατε για να μιλήσω για τη διαχείριση να 
φέρω στοιχεία αλλά όταν κάποιος αποφασίζει κεκλεισμένων των θυρών ο λαός λέει τι 
κάνει νιάου νιάου στα κεραμίδια και τι σκέφτεται κάποιος όταν βλέπει κλειστές 
πόρτες; Σκέφτεται πράξεις, ιστορίες και συναλλαγές κάτω από το τραπέζι. Αποδείξτε, 
ανοίγοντας τις πόρτες, ότι δεν συμβαίνουν αυτά κι εμείς αυτήν ακριβώς την ευκαιρία 
πάμε να σας δώσουμε και είναι η ύστατη γιατί θα έρθει ο νόμος και βάσει αυτού θα 
εισέλθουμε μετά βαίων και κλάδων.  

Μας κάνατε λέτε πρόταση για διαπαραταξιακό προεδρείο. Εσείς κοιτάγατε 
φαίνεται μόνον ψηλά και είδατε την Αθήνα και όχι σε πόσους Δήμους της Ημαθίας 
υπήρχαν προτάσεις. Η ΔΕΥΑΒ έχει διοικητικό συμβούλιο 9 ατόμων και 2 άτομα 
μπορείτε να δώσετε στην αντιπολίτευσή σας και πάλι θα έχετε την πλειοψηφία. Οσοι 
δεν έχουν να φοβηθούν τίποτα ανοίγουν την πόρτα τους και δίνουν θέση στην 



αντιπολίτευση, όσοι έχουν να φοβηθούν κλείνουν και κλειδαμπαρώνουν. Ανοίξτε τις 
πόρτες σας για να αποδείξετε του λόγου σας το αληθές. 

Ορφανίδης: Τελικά πώς καταφέρνουμε να γίνομαι κέντρο του ενδιαφέροντος 
δεν καταλαβαίνω. Εμείς σεβόμαστε την ψήφο της προηγούμενης εκλογής για τη 
ΔΕΥΑΒ και είπαμε ότι δεν θα αποχωρήσουμε. Το ότι δεν συμμετέχουμε στις 
επιτροπές δεν σημαίνει ότι δεν το θέλουμε ή ότι κάνουμε κάποιο χατίρι. Ικανοί 
είμαστε και άξιοι, προσφέραμε και θα προσφέρουμε πάλι με τον τρόπο μας. Είναι 
αρχή μας, και το είπαμε, ότι εμείς θα μπορούσαμε να λειτουργούμε σ΄ έναν τρόπο 
διαπαραταξιακής λειτουργίας κι από τη στιγμή που αυτό δεν μπορεί να επιτευχθεί και 
την ευθύνη φέρουν και οι δύο μεγάλες παρατάξεις, εμείς απέχουμε απ΄ όλες τις άλλες 
επιτροπές. 

Κουρουζίδης: Να αναφερθώ στον συνάδελφο κ. Ορφανίδη, ότι το «εμείς» που 
ακούμε συνέχεια δεν έχει καμία θέση εδώ. Όταν μιλάμε εδώ, λέμε εγώ μιλάω κι εγώ 
παίρνω την ευθύνη. Ο καθένας εδώ εκφράζεται σαν άτομο όπως λέει ο νόμος και ο 
κανονισμός. Η συμμετοχή του κ. Ορφανίδη στη Δημαρχιακή, στη ΔΕΥΑΒ ή στην 
Επιτροπή Τεχν. Θεμάτων δεν με πείθει μ΄ αυτά που λέει συνέχεια δηλ. το «εμείς» 
γιατί είναι καθαρά προσωπική θέση και λειτουργία. Το ολέθριο πολιτικό λάθος το 
κάνατε εσείς κε Δήμαρχε πριν 2 χρόνια και το συνεχίζετε στο ίδιο στυλ. Αν θυμάστε 
καλά, είχα κάνει μία διαδικαστική πρόταση να συζητήσουμε το διαπαραταξιακό 
προεδρείο και τη συμμετοχή μας στη Δημαρχιακή αλλά δεν το δεχτήκατε και πήγατε 
ένα ένα τα θέματα για να κάνετε αυτό που θέλετε και άρα την ευθύνη την έχετε εσείς. 
Η μη συμμετοχή μας ούτε μας μειώνει αλλά και ούτε χάνουμε απ΄ αυτή την ιστορία. 
Μόνον μία περίπτωση θα υπήρχε να χάσουμε πολιτικά, αν πήγαινε καλά ο Δήμος 
αλλά από τη στιγμή που βλέπουμε κι εμείς και η κοινωνία ότι ο Δήμος πάει σε λάθος 
δρόμο, η μη συμμετοχή μας αποδεικνύει ότι ήταν μία σωστή πολιτική πράξη κι 
επιβεβαιώνεται καθημερινά. Συμφωνώ απόλυτα μ΄ αυτά που είπε η συνάδελφος κα 
Ουσουλτζόγλου, σας δώσαμε πραγματικά μία ευκαιρία να επανορθώσετε. Ο 
πολιτικός κε Δήμαρχε που δεν αλλάζει σύμφωνα με τις συνθήκες χάνει. 

Δήμαρχος: Καταρχήν να ευχαριστήσω την κα Ουσουλτζόγλου που με 
αποκάλεσε «αγαπητό» και χαίρομαι πραγματικά, αλλά θα πρέπει κάποτε σ΄ αυτή την 
αίθουσα να μην προκαλούμε με τον λόγο μας, να είμαστε περισσότερο κόσμιοι, 
ευγενικοί, όχι προκλητικοί, να εκφράζουμε πολιτικό λόγο και όχι λόγο των 
πεζοδρομίων ή των καφενείων. Ο Δήμος κα Ουσουλτζόγλου είναι ανοιχτός πρωί – 
απόγευμα, Σάββατα και Κυριακές αλλά δεν τον επισκέπτεστε, είναι ανοιχτός για 
πρώτη φορά στα χρονικά με διάπλατες τις πόρτες του Δημάρχου και των 
Αντιδημάρχων.  

Δεν θα σχολιάσω τίποτ΄ άλλο, κρατήστε τις θέσεις σας εσείς κι ο κ. 
Κουρουζίδης, που έχει αναλάβει τα τελευταία χρόνια τον μελλοντολόγο και τον 
προφήτη αυτής της αίθουσας, αφήστε τον λαό να εκφραστεί σε 2 χρόνια ελεύθερα, 
σταματήστε να απαξιώνετε αυτή τη Δημοτική Αρχή με λόγια και με έργα γιατί κι 
όταν ήταν στην αντιπολίτευση πάλι απαξιωτικά οι συνάδελφοί σας της πλειοψηφίας 
μιλούσαν κι όμως ο λαός της πόλης έκρινε και θα κρίνει και στις επόμενες δημοτικές 
εκλογές. Ο Δήμος δουλεύει πρωί – απόγευμα, όλες τις μέρες της εβδομάδας για το 
συμφέρον των συμπολιτών και της πόλης και τον Οκτώβριο του 2006 θα κριθούμε. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Ουσουλτζόγλου: Οσον αφορά το «αγαπητός» δεν είναι σχήμα λόγου γιατί 

κοινωνικά μεταξύ μας δεν έχουμε να χωρίσουμε τίποτα απολύτως, πολιτικά όμως μας 
χωρίζει άβυσσος κι αυτό αποδεικνύεται καθημερινά κι αυτή βαθαίνει εξαιτίας σας και 
κάτι ξέρει ο λαός και λέει για το κεφάλι και το ψάρι. Δεν περίμενα να καταλάβετε τι 
εννοούσα όταν είπα να ανοίξετε τις πόρτες και δεν εννοούσα σίγουρα ούτε το ωράριό 
σας αλλά ούτε και των αντιδημάρχων και ξέρουμε ότι είστε εργατικοί και φιλότιμοι 
άνθρωποι. Αλλά αν δεν μπορείτε να αντιληφθείτε πολιτικό λόγο τότε μην απαντάτε. 
Ανοίξτε τις πόρτες σημαίνει συμμετοχή την οποία δεν μπορείτε να κατανοήσετε και 



το κυριότερο δεν μπορείτε να κατανοήσετε τι οφέλη θα προσκομίσετε απ΄ αυτήν. 
Ξέρετε τι σημαίνει συναπόφαση, να συνδιοικείς, να κάνεις τον άλλο συμμέτοχο ή 
συνένοχο αν χρειασθεί; Δεν το ξέρετε, δεν το τολμάτε κι έτσι λοιπόν αφού δεν 
ρισκάρετε δεν θα γίνετε ποτέ σωστός και καθαρός πολιτικός άνδρας. 

Ορφανίδης: Το εμείς το λέμε και το εννοούμε κι αν ο κ. Κουρουζίδης δύο 
χρόνια τώρα λειτουργεί αυτοβούλως, δικαίωμά του είναι να το κάνει. Αλλωστε δεν 
περιμέναμε να συμφωνούμε μαζί του γι’ αυτό δεν θα είμαστε και ποτέ στην ίδια όχθη. 
Εμείς μπορεί να εκπροσωπούμαστε με τον υποφαινόμενο αλλά λειτουργούμε 
δημοκρατικά και αντιπροσωπεύω μία ολόκληρη παράταξη. Κάποιοι άλλοι δεν θέλουν 
να εκπροσωπούν την παράταξή τους. 

Κουρουζίδης: Επανειλημμένα έχω πει ότι έχω τις απόψεις μου, η τοποθέτησή 
μου για τον συνάδελφο είχε να κάνει πολιτική κριτική, είχα αναφερθεί για την ανίερη 
πολιτική συμμαχία και δεν  ήθελα να την χρεώσω στην παράταξη που εκπροσωπεί. 
Καταλογίζω προσωπικά τον καθένα μας με τη λειτουργία του εδώ, όταν λειτουργεί με 
πολιτικές ανίερες συμμαχίες και δεν καταλόγισα τέτοια ευθύνη στην παράταξη που 
εκπροσωπεί ο συνάδελφος. Το αν είμαστε στην ίδια πλευρά ή όχι αυτό ας το σκεφθεί 
ο καθένας και μετά να κρίνει για τους άλλους. 

Δήμαρχος: Χαίρομαι που σας είμαι αγαπητός κοινωνικά κα Ουσουλτζόγλου 
και όχι πολιτικά και ούτε μπορώ να το κάνω αυτό όσο καλή διάθεση και να δείξω και 
πιστέψτε με, δείχνω πολύ καλή διάθεση και πολιτικά όμως εσείς δυστυχώς δεν 
αντιλαμβάνεστε τι λέω. Και τη συμμετοχή γνωρίζω, και τη συναπόφαση και τους 
συνένοχους και τους συμμέτοχους κι εσάς π.χ. σας έχουμε τμηματάρχη στη 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ, τι είστε συμμέτοχος, συνένοχος; Διαλέξτε και πάρτε. 

Κουρουζίδης: Διαδικαστικά. Εδώ ο κ. Δήμαρχος πρέπει να μας αντιμετωπίζει 
σαν συμβούλους και όχι με άλλες ιδιότητες που τυχόν ο καθένας έχει. Ο καθένας μας 
έχουμε ένα επάγγελμα, μία ιδιότητα και ο κ. Δήμαρχος όταν θέλει να απαντήσει δεν 
πρέπει να χρησιμοποιεί την υπαλληλική ιδιότητα, όχι γιατί υπάρχει αδυναμία από 
οποιαδήποτε πλευρά αλλά δεν είναι δεοντολογικά σωστό. 

Πρόεδρος: Δεν είναι διαδικαστικό το θέμα που βάζετε και δεν είχατε δίκιο για 
τον τρόπο και χρόνο που το βάλατε. Ο κ. Δήμαρχος μπορεί να αναφέρετε στην 
προσωπικότητα του καθενός γιατί αυτή έχει πολλές διαστάσεις, την υπαλληλική, την 
κοινωνική και πολιτική. 

Ουσουλτζόγλου: Επί προσωπικού. Φυσικά αντιληφθήκατε ότι υπάρχει 
προσωπικό ζήτημα και για μία ακόμη φορά δεν έχω κανένα πρόβλημα, μπορείτε να 
αναφέρεστε διαρκώς στο θέμα της εργασίας μου, εργάζομαι όπως χιλιάδες άνθρωποι 
και προτιμώ να εργάζομαι και να πληρώνομαι, όχι υψηλόμισθα, παρά να κάθομαι και 
να παίρνω αναρρωτικές άδειες, όπως συμβαίνει στην παράταξή σας. Όταν δουλεύατε 
για τον κ. Νομάρχη στη Νομαρχία δεν ήσασταν ούτε συμμέτοχος ούτε συνένοχος. 
Υπάρχουν απέναντί μου άτομα που παίρνουν αναρρωτικές άδειες γιατί δεν τους 
απέσπασε βουλευτής ενώ εγώ δεν έχω κανένα πρόβλημα και δεν με θίγει. 

Πρόεδρος: Εχετε ξεφύγει κα Ουσουλτζόγλου. Λέτε ότι δεν θιγήκατε, βάζετε 
προσωπικό θέμα αλλά καταγγέλλετε πρόσωπα και πράγματα. 

Ουσουλτζόγλου: Υπάρχει προσωπικό θέμα, το οποίο όμως έχει άλλες 
διαστάσεις. Εργάζομαι τίμια και ωραία κι όποιος θέλει να το αμφισβητήσει δικαίωμά 
του αλλά στο πρόσωπό μου υποτιμάει όλους τους εργαζόμενους. 

Πρόεδρος: Προσωπικό ζήτημα δεν υπάρχει γιατί η ίδια δηλώσατε ενώπιον του 
Σώματος ότι δεν θιγήκατε. Αστοχη η παρέμβασή σας κι εξίσου άστοχη η ανώνυμη 
καταγγελία που κάνατε για συναδέλφους σας. Αν έχετε στοιχεία να τα καταθέσετε 
γιατί θα είναι και πολιτικό χτύπημα. 

Ουσουλτζόγλου: Το θέμα τίθεται ως παραίτηση προέδρου, αντιπροέδρου και 
μέλους. Αν θέλετε να μας αποκλείσετε, σηκώστε τα χέρια κι αποκλείστε το πρόσωπο 
που θα προτείνω κι όχι με τερτίπια. 



Πρόεδρος: Κατά παρέκκλιση της διαδικασίας θα σας δώσω το λόγο να κάνετε 
πρόταση αλλά επικεφαλής του συνδυασμού με εμπειρία στα πολιτικά, παίρνετε τρεις 
φορές τον λόγο με επάρκεια χρόνου και δεν καταθέτετε πρόταση ενώπιον του 
Σώματος. Ερχεστε αφού ολοκληρώθηκε η συζήτηση να προτείνετε.  Αν νομίζετε ότι 
είστε εντός της διαδικασίας κάνετε μεγάλο λάθος. Κατά παρέκκλιση θα σας δώσω 
τον λόγο να κάνετε πρόταση. 

Ουσουλτζόγλου: Μόλις τώρα μπήκαμε στη διαδικασία της προτάσεως 
ονομάτων. Προτείνω τον κ. Τσιάρα για μέλος. 

Κουρουζίδης: Επειδή λέτε κε Πρόεδρε ότι δεν έγινε πρόταση να διευκρινίσω 
πως η κα Ουσουλτζόγλου είχε πει πως θα προτείνουμε ονόματα σε όλες τις επιτροπές. 

Πρόεδρος: Όταν παίρνετε από τρεις φορές τον λόγο έκαστος και δεν 
καταθέτετε την πρότασή σας δεν φταίει ο Πρόεδρος. Ως μέλη προτείνονται οι κ.κ. 
Γεωργιάδης, Φουρνιάδης και Τσιάρας.  

Πουλασουχίδης: Διαδικαστικά. Όταν τίθενται δύο ονόματα σε ψηφοφορία θα 
πρέπει να ψηφιστεί το καθένα ξεχωριστά ούτως ώστε να μπορέσουν να εκφραστούν 
οι δημοτικοί σύμβουλοι γιατί εγώ μπορεί να θέλω μόνο τον Φουρνιάδη και όχι τον 
Γεωργιάδη ή το αντίθετο. Εχω δίκιο ή όχι; 

Πρόεδρος: Κατά την άποψή μου δεν έχετε δίκιο αλλά αφού συμφωνεί κι ο κ. 
Δήμαρχος θα τα βάλουμε ξεχωριστά.  
 Υπάρχει η πρόταση του Δημάρχου για πρόεδρο και αντιπρόεδρο της 
επιχείρησης και η πρόταση της κας Χ. Ουσουλτζόγλου για ορισμό του Α. Τσιάρα ως 
μέλος στην επιχείρηση. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση της κας Χ. 
Ουσουλτζόγλου; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. 
Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δημάρχου για τον κ. Χ. 
Φουρνιάδη, ως πρόεδρο του Δ.Σ.; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. 
Σοφιανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Δημάρχου για τον κ. Χ. 
Γεωργιάδη, ως αντιπρόεδρο του Δ.Σ.; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 



Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. 
Σοφιανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Μ. Γαβρίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 4-1-2005 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την αριθ. 7/2003 προγενέστερη απόφασή του (όπως αυτή τροποποιήθηκε με τις 
αρ. 109, 342/03, 326 & 459/2004 όμοιες), με την οποία ορίσθηκε το Δ.Σ. της 
Δ.Ε.Υ.Α.Β. για την περίοδο 2003-2006. 
3.- Τις προτάσεις του Δημάρχου και της δημ. συμβούλου Χ. Ουσουλτζόγλου-
Γεωργιάδου. 
4.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 278 του Π.Δ. 410/95 καθώς και το άρθρο 6 
(παρ. 1β) του Ν. 2839/2000). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει την τροποποίηση της αριθ. 7/2003 απόφασης του Δημοτικού 
συμβουλίου Βέροιας, για ορισμό μελών στο Δ.Σ. της Δημοτικής Επιχείρησης 
΄Υδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας, αντικαθιστώντας τις παραγράφους Α1, Α2, Ε, ΣΤ1 
και ΣΤ2, ως εξής: 
 «Α)1. Χρήστος Φουρνιάδης. 
       2. Χρήστος Γεωργιάδης. 
Ε) Ορίζει πρόεδρο του Δ.Σ. της επιχείρησης τον δημοτικό σύμβουλο κ. Χρήστο 
Φουρνιάδη και αντιπρόεδρο του Δ.Σ. της επιχείρησης τον δημοτικό σύμβουλο κ. 
Χρήστο Γεωργιάδη. 
ΣΤ) 1. Χρήστος Φουρνιάδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Πρόεδρος. 
      2. Χρήστος Γεωργιάδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Αντιπρόεδρος». 

Κάθε προηγούμενη απόφασή του που όριζε διαφορετικά καταργείται ή 
τροποποιείται αντίστοιχα. 

Κατά τα λοιπά ισχύουν οι αριθ. 7, 109, 342/2003 & 326, 459/2004 αποφάσεις 
του. 
 Β) Η νέα σύνθεση του Δ.Σ. της παραπάνω επιχείρησης όπως διαμορφώνεται 
ύστερα από τις σχετικές τροποποιήσεις της υπ’ αριθ. 7/2003 απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου, έχει ως εξής: 
1) Χρήστος Φουρνιάδης, δημοτικός σύμβουλος, ως Πρόεδρος. 
2) Χρήστος Γεωργιάδης, δημοτικός σύμβουλος, ως αντιπρόεδρος.  
3) Μαρία Τσιαμήτρου-Καραχατζή, δημοτικός σύμβουλος, ως μέλος. 
4) Γεώργιος Ορφανίδης, δημοτικός σύμβουλος, ως μέλος. 
5) Κων/νος Ζιώγας, δημότης-κάτοικος, ως μέλος. 
6) Ευθυμία Καρυώτου, δημόττισα-κάτοικος, ως μέλος. 
7) Δημήτριος Ζαμάνης, δημότης-κάτοικος, ως μέλος. 
8) Μιχάλης Ελευθεριάδης, εκπρόσωπος συλλόγου Επιστημόνων Μηχανικών Ν. 
Ημαθίας και αναπληρωτής ο Θεόδωρος Παυλίδης, ως μέλος. 
9) Κωνσταντίνος Γραμματικός, εκπρόσωπος εργαζομένων, ως μέλος. 

 
 

 
 
 
 
 
 



 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  8/ 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλιίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-1-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ  
 


